
       

Zápisnica  z 5. zasadnutia 

Obecného zastupiteľstva obce Kračúnovce zo dňa 

20. 03. 2023 

 
 

Prítomní:      1.  Michal Boleš – starosta obce 

                       2.  Jozef Bandžak                                              

                       3.  PaedDr. Branislav Baran, MBA 

              4.  Ing. Dominik Hažer 

      5.  Ján Talian 

 

Neprítomní:  1.  Mgr. Jozef Kozák – hlavný kontrolór obce 

      2.  Patrik Čabala 

      3.  Mgr. Martin Jurč 

      4.  Pavel Tkáč      

 

Viď prezenčná listina. 

  

Program:   

1. Otvorenie  

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu zasadnutia   

4. Riešenie vlastníckych práv k pozemkom ŠA 

5. Rôzne 

6. Interpelácia poslancov 

7. Záver 

  

 

1. Otvorenie  

  

 Zasadnutie  obecného zastupiteľstva otvoril  a viedol starosta obce Michal Boleš, ktorý 

prítomných privítal na zasadnutí a skonštatoval, že obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. Viď 

uznesenie OZ. Z neúčasti na zasadnutí sa ospravedlnil Mgr. Jozef Kozák, Patrik Čabala, Mgr. 

Martin Jurč a Pavel Tkáč. 

  

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

  

Za zapisovateľku bola určená Bc. Viera Bartošová. Za overovateľov zápisnice boli  určení  

Jozef Bandžak a Ján Talian. Viď uznesenie OZ. 

 

    3.  Schválenie programu zasadnutia 

  



 Starosta obce predložil prítomným poslancom program  zasadnutia.  K návrhu programu 

OZ poslanci nevzniesli žiadne pripomienky a program zasadnutia jednohlasne schválili. Viď 

uznesenie OZ.  

  

   4.  Riešenie vlastníckych práv k pozemkom v ŠA 

 

 Starosta obce predniesol prítomným žiadosť OFK Tatran Kračúnovce o zvolanie zasadnutia 

obecného zastupiteľstva. Dôvodom žiadosti bolo riešenie vlastníckych práv k pozemkom 

v športovom areáli  v obci Kračúnovce. Nakoľko výbor OFK a ich pozvaní hostia sa nezúčastnili 

na zasadnutí starosta obce uviedol, že tento bod  sa bude prerokovávať na najbližšom OZ.  

- PaedDr. Baran, MBA – informoval sa, či starosta obce nevie čo výbor OFK chcel prerokovávať, 

akí hostia boli prizvaní, či aj neprítomní poslanci vedeli, že výbor OFK sa nezúčastní zasadnutia 

OZ a či im bolo oznámené, že OZ má byť zrušené  

- Boleš – všetci poslanci boli upovedomení, že tento bod sa nebude prerokovávať na OZ 

a rozhodnutie bolo na nich či sa zúčastnia alebo nie, ale OZ som nemohol zrušiť, keďže už bola 

zverejnená pozvánka 

- PaedDr. Baran, MBA – informoval sa ohľadom podkladov z archívu k pozemkom  

- Boleš – všetky podklady dávam dokopy, požiadal som o stanoviská Štátny archív Bardejov, 

Prešov a Košice, Národnú banku Slovenska, kataster Svidník a Ombudsman Slovenská sporiteľňa, 

momentálne je zbytočné to riešiť na základe nejakých dohadov 

- Oravec – škoda, aby sa to nechalo tak, areál je vybudovaný, je potrebné osloviť aj vlastníkov 

pozemkov, aby vedeli čo sa plánuje s tými pozemkami robiť 

- Bandžak – zistiť aké sú požiadavky oboch strán , záujem o dohodu má každý 

- PaedDr. Baran, MBA – navrhol stretnutie vlastníkov  s komisiou  

- Boleš – po obdŕžaní všetkých stanovísk od štátnych inštitúcií zasadne komisia, tieto informácie 

potom prednesie vlastníkom pozemkov  

 

   5.  Rôzne 

 

 V bode 5  nebola prerokovaná žiadna vec. 

 

  6.  Interpelácia poslancov 

 

 V bode 6 nevystúpili žiadni poslanci. 

 

  7.  Záver 

 

 Starosta obce poďakoval prítomným za účasť, ospravedlnil sa za vzniknutú situáciu 

a zasadnutie obecného zastupiteľstva ukončil. 

 

         

 

              ..................................... 

                  Michal   B o l e š  

             starosta obce  

 



  

Zapísala: Bc. Viera Bartošová         ..................................... 

 

  

 

  

Overovatelia:    1. Jozef Bandžak                             ......................................  

  

                                    2. Ján Talian                     ......................................  

 

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


